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Szám: 1/1277-1/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság és a Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság 2016. október19-én 14.00 órai kezdettel tartott együttes nyílt 

üléséről. 

 

Jelen vannak: Simon Attiláné  Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző 

Bizottsági elnök 

Varga József   Bizottsági tag 

Markó Péter Imre  Bizottsági tag 

Dr. Balogh Emil Lajos Bizottsági tag 

Balanyi Sándor  Bizottsági kültag 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Tislér Géza képviselő 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Polgárné Borsos Mária pénzügyi és adóügyi irodavezető 

     Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető 

 

Jelen vannak: Varga József  Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsági 

elnök 

   Tislér Géza  Bizottsági tag 

   Simon Attiláné Bizottsági tag 

   Markó Péter Imre Bizottsági tag 

   Rezgő Erik  Bizottsági kültag 

   Szűcs István  Bizottsági kültag 

   Tóth Gyula  Bizottsági kültag 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Polgárné Borsos Mária pénzügyi irodavezető 

     Egri Ernő településgondnok 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Tisztelettel köszönti a bizottságok tagjait.  
 

Az ülés levezető elnökének határozathozatal nélkül a Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző 

Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, a Településfejlesztési és 

Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Simon 

Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnököt választották meg.  

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Megállapítja, hogy jelen van 5 fő pénzügyi bizottsági 

tag, az ülés határozatképes. Megállapítja, hogy jelen van 7 fő településfejlesztési bizottsági 

tag, az ülés határozatképes. Strasznerné Érchegyi Klára pénzügyi bizottsági tag jelezte 

távolmaradását, Tislér Géza településfejlesztési bizottsági tag jelezte, hogy az ülésre később 

érkezik. Ismerteti a napirendi pontokat. A meghívóban feltüntetett napirendeken kívül kéri 

felvenni a külterületi utak felújítási ügyét. Ezzel a kiegészítéssel együtt kéri a napirendi 

pontok elfogadását. 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

126/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága az 

együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1./ A Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 

2./ Helyi értékvédelmi rendelet felülvizsgálata 

3./ Rendezési terv módosítás véleményezési szakasz lezárása 

4./ Csopaki Üdülőfalu és kemping működtetése 

5./ Támogatás Református Egyháztól az általános iskola tetőszerkezet felújításához 

6./ Vállalkozói és idegenforgalmi alapokból nyújtandó támogatásra beérkezett 

pályázatok II. 

7./ Beszámoló a pályázatokról 

8./ A 2017. évben tartandó „Europe for Citizens 2015-2020, Town twinning” 

elnevezésű, testvérvárosi találkozók támogatására kiírásra kerülő pályázaton való 

részvétel 

9./ dr. Trócsányi András levele városi kezdeményezés átdolgozására 

10./ A Hegyalja utca részterületének értékesítési ügye 

11./ A Csopak, 1044 hrsz-ú ingatlan vásárlási ügye 

12./ A Mandulavirág Óvoda 2016/17 nevelési évi munkatervének véleményezése 

13./ Beszámoló a 2016. évi kulturális programokról, 2017. évi elképzelések 

14./ Önkormányzati ASP központ felállítása, országos kiterjesztéséhez történő 

csatlakozás 

15./ csopak.hu weblap továbbfejlesztése és megújítása 

16./ Foglalkozás-egészségügyi szolgáltatási szerződés megújítása 

17./ Horgászstég ügye (szóbeli előterjesztés) Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

18./ Simon Róbert településrendezési kérelme 

19./ Németh László jelzálogjog törlése iránti kérelme 

20./ SÁ-NA Bt. kérelme 

21./ Szűcs Andrea beadványa a strand rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása tárgyában 

22./ Külterületi utak felújítási ügye 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

177/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

az együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1./ A Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 

2./ Helyi értékvédelmi rendelet felülvizsgálata 

3./ Rendezési terv módosítás véleményezési szakasz lezárása 
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4./ Csopaki Üdülőfalu és kemping működtetése 

5./ Támogatás Református Egyháztól az általános iskola tetőszerkezet felújításához 

6./ Vállalkozói és idegenforgalmi alapokból nyújtandó támogatásra beérkezett 

pályázatok II. 

7./ Beszámoló a pályázatokról 

8./ A 2017. évben tartandó „Europe for Citizens 2015-2020, Town twinning” 

elnevezésű, testvérvárosi találkozók támogatására kiírásra kerülő pályázaton való 

részvétel 

9./ dr. Trócsányi András levele városi kezdeményezés átdolgozására 

10./ A Hegyalja utca részterületének értékesítési ügye 

11./ A Csopak, 1044 hrsz-ú ingatlan vásárlási ügye 

12./ A Mandulavirág Óvoda 2016/17 nevelési évi munkatervének véleményezése 

13./ Beszámoló a 2016. évi kulturális programokról, 2017. évi elképzelések 

14./ Önkormányzati ASP központ felállítása, országos kiterjesztéséhez történő 

csatlakozás 

15./ csopak.hu weblap továbbfejlesztése és megújítása 

16./ Foglalkozás-egészségügyi szolgáltatási szerződés megújítása 

17./ Horgászstég ügye (szóbeli előterjesztés) Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

18./ Simon Róbert településrendezési kérelme 

19./ Németh László jelzálogjog törlése iránti kérelme 

20./ SÁ-NA Bt. kérelme 

21./ Szűcs Andrea beadványa a strand rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása tárgyában 

22./ Külterületi utak felújítási ügye 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA: 

 

1./ A Hulladékgazdálkodásról szóló rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Változtak a jogszabályok, ebből adódóan a helyi 

önkormányzati rendeletet is módosítani szükséges. A változásokból eredő módosítások 

kerültek átvezetésre. Kérték a Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-t tegyen javaslatot, hogy a 

zöldhulladék elszállítása hogyan történik. Évente 10 alkalommal kellene elszállítani. Ez 

történhet a gyűjtőszigetről és háztartásoktól. Erre a Nonprofit Kft. válasza az volt, hogy a 

jelenlegi gazdasági helyzetükre való tekintettel nincs kapacitásuk, lehetőségük. A bizottság 

véleményét kikéri erről. Megérti az anyagi helyzetet, de a lakosság anyagi helyzetét is kell 

nézni. El kell dönteni, hogy kívánják-e felhívni a Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 

figyelmét arra, hogy teljesítse a jogszabályi kötelezettségét. 

Ambrus Tibor polgármester: Nem ingyenes a hulladék elszállítása. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: A füredi lakos ingyen 

lepakolhatja a telephelyre. Nem tetszik neki, hogy nem viszik el és az sem, hogy nincs pénzük 

rá. Ha már Füreddel egy rendszerbe vannak, azonos kondíciók szerint tegyék a hulladék 

elszállítást. Véleménye szerint ki kell jelölni Csopakon egy ilyen területet, ahol hetente 

egyszer le lehetne pakolni a szemetet. Lezárt területre meg lehetne oldani.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ha a rendeletnek módosítják ezt a részét, hogyan teszik 

bele? 
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Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Balatonfüreden a lakosság hetente egy alkalommal és 

térítésmentesen helyezhetnek el szemetet. Nagy gond az elhelyezése. Próbálják meg úgy 

megoldani, hogy valamekkora mennyiséget el lehessen helyezni térítésmentesen. 

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Nagyobb 

szőlőterületeken nem okoz problémát, szárazóval összeaprítják.  

Ambrus Tibor polgármester: Ha sikerül pályázaton venni egy komoly aprítógépet, akkor 

bizonyos időszakonként felhozhatják a venyigét és felügyelet mellett fel lehet aprítani. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Javasolja, hogy szólítsák fel a Hulladékgazdálkodási 

Nonprofit Kft-t, hogy tegyenek eleget a kötelezettségüknek.  

Ambrus Tibor polgármester: Pénzért tudnak eleget tenni a zöldhulladék elszállításának is. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Ha jól tudja, 

odavihetik a telephelyre nettó 8.000,- Ft-ért. 

Ambrus Tibor polgármester: Azt kellene elérni, hogy ingyenesen elvigyék. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Felszólíthatja a Kft-t, hogy a kötelezettségüket teljesítsék és 

adjanak be ajánlatot erre vonatkozóan. Novemberi ülésre visszahozzák ezt a részét. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról 

szóló 19/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításával és az elhangzottakkal, kéri, 

szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

127/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatásról szóló 19/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

A bizottság felhatalmazza a jegyzőt, hogy írásban keresse meg a 

Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-t a zöldhulladék elszállításával kapcsolatban. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

178/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 
 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a hulladékgazdálkodási 

közszolgáltatásról szóló 19/2014. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

A bizottság felhatalmazza a jegyzőt, hogy írásban keresse meg a 

Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-t a zöldhulladék elszállításával kapcsolatban. 
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2./ Rendezési terv módosítás véleményezési szakasz lezárása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Bujdosó Judit főépítész: Két terület maradt fenn az Öreghegyi utca végének környezeti 

vizsgálata, ez elkészült, el is fogadják az állami szervek, illetve a Fecske utcai lakóparknak 

rendeltetési egységek darabszámának a meghatározása. Itt is a véleményezések lezajlottak, 

nem kifogásolták ezek módosítását, meg tudják küldeni záró szakmai véleményezésre az 

anyagot. 

 

Tislér Géza az ülésre megérkezett, így a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 

tagjainak száma 7 főre módosult! 

 

Bujdosó Judit főépítész: Mivel nem jött olyan vélemény, amit ne tudtak volna javítani, ezért 

válaszadási kötelezettségük nincs, a véleményezési szakasz lezárható. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-testület a hatályos 

településrendezési eszközök (HÉSZ) 2. módosításának – kifogások és észrevételek nélküli – 

véleményezési szakaszát, a véleményezési dokumentáció megváltoztatása és válaszadások 

nélkül, a 314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet 39. § (2) szerint zárja le, és bízza meg a 

polgármestert, hogy a záró véleményezésre előkészített dokumentációt küldje meg az Állami 

Főépítésznek, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

128/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 
 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a hatályos településrendezési eszközök 

(HÉSZ) 2. módosításának – kifogások és észrevételek nélküli – véleményezési 

szakaszát, a véleményezési dokumentáció megváltoztatása és válaszadások nélkül, a 

314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet 39. § (2) szerint zárja le, és bízza meg a 

polgármestert, hogy a záró véleményezésre előkészített dokumentációt küldje meg az 

Állami Főépítésznek. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

179/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 
 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a hatályos településrendezési eszközök 

(HÉSZ) 2. módosításának – kifogások és észrevételek nélküli – véleményezési 

szakaszát, a véleményezési dokumentáció megváltoztatása és válaszadások nélkül, a 

314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet 39. § (2) szerint zárja le, és bízza meg a 

polgármestert, hogy a záró véleményezésre előkészített dokumentációt küldje meg az 

Állami Főépítésznek. 
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3./ Helyi értékvédelmi rendelet felülvizsgálata 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Bujdosó Judit főépítész: Tettek próbát arra vonatkozóan, hogy a meglévő önkormányzati 

rendelet módosításaként az aktualitások, jogszabályváltozások átvezethetők-e, de sok 

változtatás lenne, ezért új rendelet előkészítését kérnék, hogy ezt hagyják jóvá. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Meddig kell, hogy megtörténjen? 

Dr. Szántód Anita jegyző: Átnézték-e, nincs határidőhöz kötve. Május 31-ig kell kiírni a 

pályázatot. Meg kell vizsgálni még novemberben. 

Bujdosó Judit főépítész: Jogszabályi környezet változásából adódik. Megérett arra, hogy új 

rendeletet alkossanak, mert nagyon sok módosítás lenne szükséges.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Egyszerűbb egy új rendeletet alkotni, mint sok helyen 

módosítani. Aki egyetért 

Ambrus Tibor polgármester: Bizonyos épületek kikerültek a védettségből, van, ami 

megtartotta a helyi védelmet. Elszomorító, hogy mennyi régi épület kijött a helyi védelem 

alól.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy hatalmazzák fel a jegyzőt, hogy 

a 2017. évi költségvetés elfogadásáig készítse elő a helyi értékvédelmi rendeletet, kéri 

szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

129/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

felhatalmazza a jegyzőt, hogy a 2017. évi költségvetés elfogadásáig készítse elő a 

helyi értékvédelmi rendeletet. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

180/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2017. évi költségvetés elfogadásáig készítse 

elő a helyi értékvédelmi rendeletet. 

 

 

4./ Csopaki Üdülőfalu és kemping működtetése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Lejár a Balaton Riviéra Turisztikai Egyesülettel a 8 éves 
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szerződés, ami kötelező volt. Most van lehetőség az újragondolásra. Többször beszéltek arról, 

hogy célszerű lenne létrehozni egy önkormányzati szervezetet, ami ezeknek az ingatlanoknak 

az üzemeltetésével foglalkozna. Költségvetési oldalról is beszéltek, nem fizetnek vállalkozási 

adót. Milyen kötelezettségeink keletkeznek, ezt meg kell vizsgálni. 

Ambrus Tibor polgármester: Nonprofit kft-ként működne. Új költségvetési év lesz, 

amennyiben úgy döntenek ez a nonprofit kft. megvalósul, akkor szerepel néhány javaslat, 

amit hozzá tudnának venni. Fel tudná vállalni a csopaki szobakiadók ingatlanainak feltöltését, 

illetve nagyon komolyan tudná segíteni információs iroda működtetését, helyi termékek 

értékesítését.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Riviéra szerepét nem érti. Ha lejár a szerződés? 

Ambrus Tibor polgármester: Régebben jól működött az egyesület, akkor volt 8 éves 

fenntartási kötelezettség 9.000.000,- Ft átutalását várták. 1.500.000,- Ft a tagdíj és különböző 

dolgokat, feladatokat végeztek az önkormányzat helyett. Ez jár le 2017. január 31-én. Ezzel 

ugyanúgy tagok. Ha kilépnek december 31-el, akkor ezeket a feladatokat sokkal jobban át 

tudják vállalni. Tihany a példa erre. Helyi TDM szervezet munkáját is fel tudná vállalni. Sok 

pénzt lehetne pályázaton szerezni. Most kellene előkészíteni. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Kellene egy 

szakember erre vonatkozóan. Ha tudnak olyan közcél mellé tenni. 

Ambrus Tibor polgármester: A kulturális rendezvényeket erre mondta. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Javasolta az ifjúsági 

tábor területén működő gazdasági perspektívát át kellene gondolni, mi jön be abból, és ehhez 

tenni a kiadásokat. Gazdasági tervet kell készíteni. Szakemberrel kell átnézni. Ezt a gazdasági 

társaságot egyéb területre is ki lehetne terjeszteni.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Az üdülőfalu működtetése, szálláskiadás, rendezvény 

rendben van. Strand üzemeltetésének kérdése külön, vagy egybe kezelendő? Maradhat-e 

külön, vagy ebbe a cégbe be kell-e tenni? 

Ambrus Tibor polgármester: Amíg a strandnál nem lesz veszteség, kár lenne bevinni. 

Komoly nyereséget hoz, így nonprofit kft-be nem érné meg bevinni az adózás szempontjából. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Mit tud a hivatal tenni ez ügyben? 

Dr. Szántód Anita jegyző: Megnézik a jogi lehetőségeit, pénzügyi lehetőségeket. Egy 

tervezetet tudnak behozni novemberre ezzel kapcsolatban. Utasíthatja a bizottság a jegyzőt, 

hogy a hivatal készítse elő ezt a tervezetet. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Amennyiben az 

üdülőfalunál előbbre akarnak lépni, ez az egyetlen út. Fékeket, kontrollokat be tudnak építeni, 

hogy legyen rálátásuk. Az önkormányzat saját tevékenységeivel elérkezett a határáig. A 

strandot őrizzék meg. Ez pénzbe fog kerülni, de remélhetőleg jó befektetést hoz. Javasolja, 

hogy kérjenek be anyagot erre vonatkozóan és beszéljenek róla.  

Ambrus Tibor polgármester: Nem szeretné, hogy ez pénzbe kerüljön.  

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Minimum 

500.000,- Ft törzstőkére van szükség. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Alapítvány, nonprofit 

szervezet, egyiknek sincs meg az igazgatási rendje. Ezen kívül meg kell nézni mi az, amit 

behozhatnak ebbe a szervezetbe. Az ellenőrizhetőséget is ki kell dolgozni. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Nem lehet 

belőle részesedni. 

Ambrus Tibor polgármester: A profitot a kitűzött célokra használják fel. 
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Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Az alapító cégnek a 

vagyonát gyarapítja. Ugyanakkor a bérbeadó vagyonát is. Át kell gondolni, mi legyen a távlati 

sorsa. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Megbízza a jegyzőt dolgozzák ki milyen lehetőségei, 

feltételrendszere lenne. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Az üzleti tervet 

javasolja, melyben szerepelni kell, hogy mi fog ebből bejönni és mennyit lehet elkölteni. 

Ambrus Tibor polgármester: Amikor megpályáztatják a vezetését, akkor az üzleti terv is 

része lehet a pályázatnak. 

Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: Jó üzleti tervet 

az tud készíteni, aki pályázik. Legyen feltétel a meghirdetésnél. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy hatalmazzák fel a jegyzőt, hogy 

készítse el a Csopaki Üdülőfalu és kemping nonprofit szervezetté történő átalakításával 

kapcsolatos előterjesztést és vitaanyagot a novemberi testületi ülésre, kéri, szavazzon. 
 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

130/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

felhatalmazza a jegyzőt, hogy készítse el a Csopaki Üdülőfalu és kemping nonprofit 

szervezetté történő átalakításával kapcsolatos előterjesztést és vitaanyagot a novemberi 

testületi ülésre. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

181/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

felhatalmazza a jegyzőt, hogy készítse el a Csopaki Üdülőfalu és kemping nonprofit 

szervezetté történő átalakításával kapcsolatos előterjesztést és vitaanyagot a novemberi 

testületi ülésre. 

 

 

5./ Támogatás Református Egyháztól az általános iskola tetőszerkezet felújításához 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A Csopak-Paloznak Református Társegyház 1.000.000,- 

Ft összeget ajánlott fel az iskola tetőszerkezet felújításához. Aki egyetért a Csopak-Paloznak 

Református Társegyházzal a támogatási szerződés aláírásával, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

131/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a Csopak-Paloznak Református Társegyházzal a 

támogatási szerződés aláírását. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

182/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a Csopak-Paloznak Református Társegyházzal a 

támogatási szerződés aláírását. 

 

 

6.) Vállalkozói és Idegenforgalmi Alapra beadott pályázatok elbírálása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Három pályázat érkezett be. Egy idegenforgalmi alapra 

és kettő a vállalkozói alapra. Rosos András idegenforgalmi alapra adott be pályázatot. A 

pályázható összeg 46.350,- Ft, az általa igényelt 71.803,- Ft-ra nem jogosult. A pályázati 

feltételeknek megfelel.  

Ambrus Tibor polgármester: Véleménye szerint nyilatkozzon, hogy megfelel-e neki a 

csökkentett összeg?  

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Szavazzák meg, amennyiben elfogadja a 

csökkentett összeget, akkor mehet. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy a Vállalkozói Alapból Rosos 

Andrást - amennyiben nyilatkozik arról, hogy elfogadja a csökkentett pályázati támogatást - 

46.350,- Ft támogatásban részesítsék, kéri, szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatokat terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

132/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Vállalkozói Alapból Rosos Andrást - 

amennyiben nyilatkozik arról, hogy elfogadja a csökkentett pályázati támogatást - 

46.350,- Ft támogatásban részesítse. 
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A 2. pályázó a DBL-Hungary Kereskedelmi, Szolgáltató 

és Tanácsadó Kft. 200.000,- Ft-ra pályázott. Belefér a keretösszegbe. Aki egyetért azzal, hogy 

a Vállalkozói Alapból a DBL-Hungary Kereskedelmi, Szolgáltató és Tanácsadó Kft-t 

200.000,- Ft támogatásban részesítsék, kéri, szavazzon. 
 
 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

133/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Vállalkozói Alapból a DBL-Hungary 

Kereskedelmi, Szolgáltató és Tanácsadó Kft-t 200.000,- Ft támogatásban részesítse. 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A harmadik pályázó a Chemicont Kft. 411.345,- Ft-ból 

329.076,- Ft-ot kért. Ebből csak 322.500,- Ft-ot tudnak adni, annyi fér bele a keretbe.  

Polgárné Borsos Mária pénzügyi irodavezető: Azt nyilatkozták, hogy nem érdekli őket, 

hogy mekkora összeget kapnak, nem figyelik mennyi iparűzési adót fizetnek be, úgy adták be 

a pályázatot is. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy a Vállalkozói Alapból a 

Chemicont Kft-t - amennyiben nyilatkozik arról, hogy elfogadja a csökkentett pályázati 

támogatást - 322.500,- Ft támogatásban részesítsék, kéri, szavazzon. 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

134/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Vállalkozói Alapból a Chemicont Kft-t - 

amennyiben nyilatkozik arról, hogy elfogadja a csökkentett pályázati támogatást - 

322.500,- Ft támogatásban részesítse. 

 

 

7./ Beszámoló a pályázatokról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Azért kérte ezt a beszámolót, mert nagyon sok pályázat 

van. Nem tudta milyen pályázatok kerültek beadásra, lássák mi a jelenlegi helyzet és mi 

várható. Jelenleg 13 pályázat szerepel benne. Mikorra várhatók? 

Ambrus Tibor polgármester: Alpolgármester foglalkozik ezzel, ez az ő kompetenciája. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ismereti a pályázatokat. A költségvetésbe is egy rangsort 

kellene tenni.  
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Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Javasolja a község 

úthálózatának összeszedését és valamilyen fontossági sorrend kialakítását, hogy a felszíni 

vízelvezetési terv milyen programterv szerint történik. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Utakkal kapcsolatban volt egy felmérés és lett egy 

hármas sorrend. Azt érdemes hozzátenni, hogy mi az, ami megvalósult, és mi az, ami nem. A 

novemberi ülésre be kell hozni a csapadékhálózatról is egy programtervet. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság és a Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság – határozathozatal nélkül - a pályázatokról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

8./ A 2017. évben tartandó „Europe for Citizens 2015-2020, Town twinning” elnevezésű, 

testvérvárosi találkozók támogatására kiírásra kerülő pályázaton való részvétel 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Több város részvételével kerülne benyújtásra a pályázat.  

Ambrus Tibor polgármester: Ők ítélnek meg egy összeget, amiről el kell számolni. Ebbe 

belefér a sikerdíj is. Kétévente meg tudják ez alapján hívni a testvérvárosokat pályázati 

pénzből. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy a „Europe for Citizens 2014-

2020” elnevezésű pályázati kiírás keretében meghirdetett, „Town twinning” elnevezésű, 

testvérvárosi találkozók támogatására kiírt pályázaton vegyenek részt és a pályázat 

összeállításával, lebonyolítási munkáival a Formatic Hungary Kft-t bízzák meg az elnyert 

támogatás összegének 9%+ÁFA díj ellenében, illetve a pályázat költségét a 2017. évi 

költségvetésében biztosítsák, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

135/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „Europe for Citizens 2014-2020” elnevezésű 

pályázati kiírás keretében meghirdetett, „Town twinning” elnevezésű, testvérvárosi 

találkozók támogatására kiírt pályázaton vegyen részt. 

A pályázat összeállításával, lebonyolítási munkáival a Formatic Hungary Kft-t bízza 

meg az elnyert támogatás összegének 9%+ÁFA díj ellenében. A pályázat költségét a 

2017. évi költségvetésében biztosítsa. 
 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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183/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „Europe for Citizens 2014-2020” elnevezésű 

pályázati kiírás keretében meghirdetett, „Town twinning” elnevezésű, testvérvárosi 

találkozók támogatására kiírt pályázaton vegyen részt. 

A pályázat összeállításával, lebonyolítási munkáival a Formatic Hungary Kft-t bízza 

meg az elnyert támogatás összegének 9%+ÁFA díj ellenében. A pályázat költségét a 

2017. évi költségvetésében biztosítsa. 
 

 

9./ dr. Trócsányi András levele városi kezdeményezés átdolgozására 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Már lehetőség sincs rá, jogszabályszerűen sem. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy Csopak község várossá 

nyilvánítása kapcsán ne adjanak be pályázatot és Dr. Trócsányi András erre vonatkozó 

ajánlatát ne támogassák, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

136/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Csopak község várossá nyilvánítása kapcsán 

ne adjon be pályázatot és Dr. Trócsányi András erre vonatkozó ajánlatát ne támogassa. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

184/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Csopak község várossá nyilvánítása kapcsán 

ne adjon be pályázatot és Dr. Trócsányi András erre vonatkozó ajánlatát ne támogassa. 

 

 

10./ A Hegyalja utca részterületének értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Ambrus Tibor polgármester: Kéri, hogy vigye ki a kerítését, ahol az összes van. 

Pénzügyileg az önkormányzatnak semmit nem jelent. Nem értette a kérését, hiszen csak ő 

használja azt a részt. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Dönthetnek, hogy 

egyetértenek egy jó megoldással. 

Ambrus Tibor polgármester: Véleménye szerint adják oda, de a rendezési terv módosítás 

költségei, földhivatali költségek, egyéb költségek őt terhelik, ezt írják meg neki.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képező csopaki 1292/1 helyrajzi számon nyilvántartott (Hegyalja utca), kivett közút 

megnevezésű, 5511 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Hegyalja u. 42. szám alatti, 1292/2 

helyrajzi számú ingatlan előtti területrészének értékesítését elviekben támogassák, és a 

közlekedési területként való megszüntetését a soron következő településrendezési terv 

felülvizsgálatában szerepeltessék abban az esetben, amennyiben kérelmező az értékesítéssel 

kapcsolatos összes költség megfizetését vállalja, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

137/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonát 

képező csopaki 1292/1 helyrajzi számon nyilvántartott (Hegyalja utca), kivett közút 

megnevezésű, 5511 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Hegyalja u. 42. szám alatti, 

1292/2 helyrajzi számú ingatlan előtti területrészének értékesítését elviekben 

támogassa és a közlekedési területként való megszüntetését a soron következő 

településrendezési terv felülvizsgálatában szerepeltesse abban az esetben, amennyiben 

kérelmező az értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalja. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

185/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzata Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonát 

képező csopaki 1292/1 helyrajzi számon nyilvántartott (Hegyalja utca), kivett közút 

megnevezésű, 5511 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Hegyalja u. 42. szám alatti, 

1292/2 helyrajzi számú ingatlan előtti területrészének értékesítését elviekben 

támogassa és a közlekedési területként való megszüntetését a soron következő 

településrendezési terv felülvizsgálatában szerepeltesse abban az esetben, amennyiben 

kérelmező az értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalja. 
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11./ A Csopak, 1044 hrsz-ú ingatlan vásárlási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ismerteti a kérelmet.  

Ambrus Tibor polgármester: Jelenleg ők is belementek abba, hogy amíg élnek ott élhetnek. 

Időközben kiderült, hogy Répási József fia ide van bejelentve. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Csakis opcióval 

lakhassanak ott, ha kijelentkezik Répási József fia, vagy kössenek vele szerződést, hogy ha a 

szülők elhunynak, akkor ki kell költöznie. De inkább ne legyen oda bejelentkezve más. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy hatalmazzák fel a jegyzőt, hogy 

nyilatkoztassa ifj. Répási Józsefet azzal kapcsolatban, hogy a Csopak, 1044 hrsz-ú ingatlanból 

kijelentkezik, mint állandó lakos, és a Répási Józseffel és a Répási Józsefnével kötött 

adásvételi szerződésben aláírásával vállalja, hogy addig tartózkodik az ingatlanban, amíg 

Répási József és Répási Józsefné is az ingatlanban lakik, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

138/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

felhatalmazza a jegyzőt, hogy nyilatkoztassa ifj. Répási Józsefet azzal kapcsolatban, 

hogy a Csopak, 1044 hrsz-ú ingatlanból kijelentkezik, mint állandó lakos, és a Répási 

Józseffel és a Répási Józsefnével kötött adásvételi szerződésben aláírásával vállalja, 

hogy addig tartózkodik az ingatlanban, amíg Répási József és Répási Józsefné is az 

ingatlanban lakik. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

186/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy nyilatkoztassa ifj. Répási Józsefet azzal 

kapcsolatban, hogy a Csopak, 1044 hrsz-ú ingatlanból kijelentkezik, mint állandó 

lakos, és a Répási Józseffel és a Répási Józsefnével kötött adásvételi szerződésben 

aláírásával vállalja, hogy addig tartózkodik az ingatlanban, amíg Répási József és 

Répási Józsefné is az ingatlanban lakik. 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, hogy vegyék előre a napirendi pontok tárgyalásánál a 

17. napirendi pontot, a horgászstég ügyét, mert Füredre kell mennie. 
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12./ Horgászstég ügye (szóbeli előterjesztés) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Többször felvette a horgászegyesülettel a kapcsolatot a 

horgászstéggel kapcsolatban. Ennek két éve lejárt a fenntartási kötelezettsége. Kérte a 

horgászegyesületet, hogy találják ki a módját a működtetésnek. Nyáron főszezonban 

használják többen. Nem fizetnek belépőt, ott vannak ingyen és bérmentve. Javaslata az, hogy 

jövő évben csináljanak napozóstégeket a strandon és a strandnyitásig lehessen horgászni. 

2.000.000,- Ft-ot jelent a stég ki-berakása. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Át kell gondolni, hogy a tavasszal mit szeretnének vele 

tenni. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság és a Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság – határozathozatal nélkül - a horgászstég ügyével kapcsolatos szóbeli tájékoztatót 

tudomásul vette. 

 

 

13./ A Mandulavirág Óvoda 2016/17 nevelési évi munkatervének véleményezése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető: A munkaterv határozza meg az óvodai nevelési év 

rendjét. A munkatervet a nevelő testület fogadja el. Elkészítették a munkatervet. Látszik, hogy 

szeptember elején nem minden dátumot tudtak betenni pontosan. E szerint fog a 

nevelőtestület dolgozni. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Nagyon szépen 

összeállított munka. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Várható gyereklétszám 

77 fő és 75 hely nem probléma? 

Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető: Statisztikában 72 gyerek van, augusztus végén lesz 

75, ez nem okoz problémát. Még 3 fővel megemelkedik ez a létszám. Most 23-24 fős 

csoportok vannak, 25 a maximum. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Tartalmazza a képzéseket is a munkaterv. Mi van a 

projektekkel, amiket be kellett adni? Mekkora terhet ró rájuk? 

Tóthné Ferencz Henriette óvodavezető: A törvény meghatározza, aki a portfólióját 

elkészítheti. 2 főre vonatkozik ez most. Ez anyagi terhet nem ró a fenntartóra. A 

továbbképzések anyagi vonatkozásúak, két kolléga van, akinek ezt kötelezően meg kell 

csinálni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy a nevelési-oktatási intézmények 

működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI 

rendelet 3. § (1) bekezdése alapján értsenek egyet a csopaki Mandulavirág Óvoda 2016/17-es 

nevelési évre vonatkozó munkatervével, az előterjesztés 1. számú mellékletében foglalt 

tartalommal, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

139/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nevelési-oktatási intézmények működéséről 

és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) EMMI 

rendelet 3. § (1) bekezdése alapján értsen egyet a csopaki Mandulavirág Óvoda 

2016/17-es nevelési évre vonatkozó munkatervével, az előterjesztés 1. számú 

mellékletében foglalt tartalommal. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

187/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hogy a nevelési-oktatási intézmények 

működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII.31.) 

EMMI rendelet 3. § (1) bekezdése alapján értsen egyet a csopaki Mandulavirág Óvoda 

2016/17-es nevelési évre vonatkozó munkatervével, az előterjesztés 1. számú 

mellékletében foglalt tartalommal. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Kéri, hogy a 20. és 21. napirendi pontokat vegyék előre. 

 

 

14./ SÁ-NA Bt. kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A bérleti díj kedvezménnyel kapcsolatban volt 

levélváltás a bérlővel. Ez ügyben fenntartotta az önkormányzat a korábbi véleményét. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Javasolja, hogy ne támogassa a bizottság. A felszólítás időben 

kiment és a 2. felszólítást is átvette ugyanazon a címen. 2014 áprilisában méltányossági 

kérelmet nyújtott be, amit elutasított a Képviselő-testület. A felszólításokat időben megkapta, 

ha volt probléma az átvétellel, nem hivatali dolog, azt a postával kell rendezni. Javasolja, ne 

támogassák a kérelmet. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Egyetért azzal, hogy ne támogassák a kérelmet. Aki 

egyetért azzal, hogy ne támogassák a SÁ-NA Bt. kérelmét a Képviselő-testület 56/2014. 

(IV.2.) ÖKT. számú határozatának visszavonása és a bérleti-díjkedvezmény visszamenőleges 

megállapítása tárgyában, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 
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A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

140/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ne támogassa a SÁ-NA Bt. kérelmét a 

Képviselő-testület 56/2014. (IV.2.) ÖKT. számú határozatának visszavonása és a 

bérleti-díjkedvezmény visszamenőleges megállapítása tárgyában. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

188/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ne támogassa a SÁ-NA Bt. kérelmét a 

Képviselő-testület 56/2014. (IV.2.) ÖKT. számú határozatának visszavonása és a 

bérleti-díjkedvezmény visszamenőleges megállapítása tárgyában. 

 

 

15./ Szűcs Andrea beadványa a strand rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása tárgyában 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Dr. Szántód Anita jegyző: Ismerteti a beadványt. A Képviselő-testület a novemberi ülésen 

tárgyalja a strand rendjéről szóló rendelet módosítását, ezt a választ kapja a beadványára.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy Szűcs Andrea beadványát a 

novemberi, vagy decemberi testületi ülésen tárgyalja meg a Képviselő-testület a strand 

rendjéről szóló önkormányzati rendelet módosításakor, kéri, szavazzon. 
 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

141/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja, hogy Szűcs Andrea beadványát a novemberi, vagy decemberi testületi 

ülésen tárgyalja meg a Képviselő-testület a strand rendjéről szóló önkormányzati 

rendelet módosításakor. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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189/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Szűcs Andrea beadványát a novemberi, vagy 

decemberi testületi ülésen tárgyalja meg a Képviselő-testület a strand rendjéről szóló 

önkormányzati rendelet módosításakor. 

 

 

16./ Beszámoló a 2016. évi kulturális programokról, 2017. évi elképzelések 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A programok felsorolásra kerültek. 2017-re változás a 

2016-hoz képest nincs. 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: A 2016-os rendezvények követték a hagyományokat. 

Két országos rendezvényhez csatlakoztak. A táblázatot kiegészítené ezek önkormányzati 

rendezvények sora, ill. civil szervezetek rendezvényei. Aktívak a civil szervezetek is a 

rendezvények szervezésében. Jó együttműködést sikerült kialakítani. A strandi rendezvények 

voltak a legnépszerűbbek. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Működik mozi, 

filmvetítés a kultúrházban. Mennyien vesznek részt? 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: A Nemzeti Művelődési Intézetnek a 

kezdeményezése, 5 néző volt az első előadáson, tegnap már 11-en jöttek. Decemberben bízik 

benne, hogy ez a szám emelkedni fog. Jó kezdeményezés, 100 minőségi filmből tudnak 

választani. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Strand előtérbe kerül? 

1 rendezvénnyel van több. Van még több? 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: Nyár esti koncertekben gondolkodnak.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Csopak Napok leszűkült péntek, szombat, vasárnapra. A 

boros része visszaszorult. Van valami elképzelés erre vonatkozóan? 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: A kitelepülők szervezése a borosgazdákkal nehézkes. 

Mindig egyre rövidült ez az idő, mert egybeesik több település borhetével. 18 óra előtt nincs 

mozgás a strandolás miatt. 18 után tudják elkezdeni a színpadi programokat. 

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Véleménye 

szerint a strandi programokhoz kapcsolódóan a strand két végét is foglalkoztatni kellene 

valamilyen rendezvénnyel. Irritálta a vendégeket, hogy a keleti oldal a rendezvényekből 

kimaradt. Minden rendezvény idén a mosdónál megállt. Kéri figyeljenek oda erre. Évekkel 

ezelőtt volt mindkét oldalán a strandnak rendezvény. 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: Köszöni az észrevételt. Adott a vízi színpad, ott van 

az öltöző a közelben, ezért a logisztikát is figyelembe kellett venni. 

Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: A Csopak Napok 

2-3 napra lecsökkent. Majdnem úgy tűnik semmi értelme nincs. Kevés a 2-3 nap.  

Szakmáry Dalma kulturális szervező: A kitelepülést is figyelni kell. Sokan idő előtt nem 

települtek ki. 

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Legyen csopaki 

rizling napok. Többen jönnének, ha hosszabb ideig tart.  

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: A borászok degradálták le ezt a rendezvényt.  
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Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Finanszírozási kérdés. Költségvetési oldalról rendben 

van? Elfogy az erre szánt összeg, sok lesz vagy kevés lesz? 

Polgárné Borsos Mária pénzügyi irodavezető: A költségvetésben 10.000.000,- Ft van. 

Ennek függvényében kerül kifizetésre a karácsonyi dolgok, stb. Beleférnek ebbe az összegbe. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A kitelepülési díj mennyire reális? 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: Van olyan település, ahol 1 hétre kérnek pár ezer 

forintot. Sok kitelepülő nem jön el, mert máshova megy. Borosok is jelezték, hogy a nagyobb 

településre mennek. Nemcsak kitelepülési díjról van szó, hanem a környező településekről. 

Van olyan település, ahol nem kérnek kitelepülési díjat. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Befolyásolná a 

részvételt a borosoknál a bérleti díj? 

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Nem. A 

nagyobb települést választják a borosgazdák. 

Szakmáry Dalma kulturális szervező: A kézműveseket befolyásolná. 

Egri Ernő településgondnok: Díjakat ajánlanak fel, a borversenyen elismerést kap, 

települjön ki, kötelessége legyen. 

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Van egy 

bortörvény, ami szabályozza a kitelepülési lehetőséget. Ki fog belépni őstermelőnek stb, 

HACP, pénztárgép. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Le kell ülni és egyeztetni velük. 

Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: Meg kellene 

oldani, hogy ne egy időben legyen, mint a környező településeken a borhét. A füredi borhét 

elé tenné az időpontot, július végére. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki elfogadja a 2016. évi rendezvényekről és a 2017. évi 

elképzelésekről szóló beszámolót, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

142/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a 2016. évi rendezvényekről és a 

2017. évi elképzelésekről szóló beszámolót. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

190/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a 2016. évi rendezvényekről és a 

2017. évi elképzelésekről szóló beszámolót. 
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17./ Önkormányzati ASP központ felállítása, országos kiterjesztéséhez történő 

csatlakozás 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Kéri Markó Péter Imrét, hogy ismertesse az 

előterjesztést. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy nagy 

központi megoldást szeretne a Magyar Állam. Hatékonyabb és olcsóbb megoldás lenne, 

illetve a rendszerek kompatibilisek lennének egymással. Erre pályázati rendszerben forrást 

biztosítanának. Úgy látja, akkor lenne szerencsés meglépni, ha látják, hogy ez a rendszer már 

működik. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Nincs kötelező csatlakozás? 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: De van, csak Csopakot, mint kisebb lélekszámú 

önkormányzatot 2017. jan. 01-től rakják be. Csopak kimaradhat a 0. körből, talán kiforrja 

magát, hogy a 2. ütemben már egy működő rendszert kapnak. Érinti az összes szakrendszert, 

ami működik a hivatalban. Megjelent közlönyben is a lista, az előterjesztés melléklete. 

Pontosan mire pályáznának, ez még pontosításra szorul. Nincs nagy központi megvalósító 

cég. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: 3 kategória van a támogatásra vonatkozóan. A 

költségvetésbe szintén tervezni kell. Amennyiben pályáznak, akkor is hozzá kell tenni 

valamit. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A jelenlegi eszközökből el tudják számolni, rugalmas, 

össze tudják szedni a számlákat. Mivel központosított rendszer, a csatlakozásnak működnie 

kell, ezt is tudja a hálózat. Biztonsági megoldás kell még, de nem okoz gondot. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Jó, kötelező dolog, ha 

megtehetik, szintén jó. Egyébként meg be kell vezetni. 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ha jól rakják össze az anyagot, akkor minden belefér a 

költségekbe. Javasolja, döntsenek, amennyiben jó lesz, akkor lépjék meg. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Egyetértenek, olyan lehetőség, amivel élni kell, 

vegyenek részt a pályázatban. Aki egyetért azzal, hogy hatalmazzák fel a polgármestert, hogy 

a „Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer országos kiterjesztéséhez (A 

felhívás kódszáma: KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16) címmel közzétett pályázathoz annak 

megnyílásakor (várhatóan 2017. február 1.) csatlakozzanak, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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143/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 

„Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer országos 

kiterjesztéséhez (A felhívás kódszáma: KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16) címmel közzétett 

pályázathoz annak megnyílásakor (várhatóan 2017. február 1.) csatlakozzon. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

191/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel a polgármestert, hogy a 

„Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer országos 

kiterjesztéséhez (A felhívás kódszáma: KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16) címmel közzétett 

pályázathoz annak megnyílásakor (várhatóan 2017. február 1.) csatlakozzon. 

 

 

18./ csopak.hu weblap továbbfejlesztése és megújítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy 6 éves a 

jelenlegi honlap és a jelenlegi továbbalakítása lenne, nem pedig új honlap. Figyelembe kell 

venni, hogy fejlődjenek is és mi szükséges ehhez, mit változtassanak. Hirdetési rendszer 

kialakítása lenne célszerű, ami bevételt generálna a honlap üzemeltetésében. Szolgáltató 

honlapban gondolkodik nem csak a település lakóinak, hanem az ide látogatóknak. Szívesen 

vár további javaslatokat, elképzeléseket. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Fejlesztés mellett döntenek. Ez a 3 cég ajánlatával függ 

össze? 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Igen. A Macroweb Kft-vel van a jelenlegi üzemeltetés. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Véleménye szerint, 

akivel megvan, jól működik, és a legolcsóbb, akkor vele kell tovább üzemeltetni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy a legalacsonyabb ajánlattevő, a 

Macroweb Internet Consulting Kft. ajánlatát támogassák a csopak.hu és strand.csopak.hu 

weblap fejlesztésére vonatkozóan, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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144/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a csopak.hu weblap grafikai 

átalakításához és továbbfejlesztéséhez a mellékletben foglalt elképzelések alapján. 

Javasolja továbbá, hogy a csopak.hu weblap grafikai átalakításával és 

továbbfejlesztésével a Macroweb Internet Consulting Kft-t bízza meg nettó 855.000,- 

Ft áron. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

192/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy járuljon hozzá a csopak.hu weblap grafikai 

átalakításához és továbbfejlesztéséhez a mellékletben foglalt elképzelések alapján. 

Javasolja továbbá, hogy a csopak.hu weblap grafikai átalakításával és 

továbbfejlesztésével a Macroweb Internet Consulting Kft-t bízza meg nettó 855.000,- 

Ft áron. 

 

Markó Péter Imre Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: El kell dönteni, hogy hirdetési felület legyen-e, ne 

legyen? 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Legyen igen, bevételt 

jelent. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A bizottság javasolja azt, hogy a pénzügyi vezető 

készítsen javaslatot arra vonatkozóan, hogy mennyi legyen a hirdetési díj és legyen lehetőség 

a honlapon hirdetni. Aki egyetért ezzel, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

145/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

felkéri a pénzügyi irodavezetőt, hogy a testületi ülésig készítsen javaslatot a csopak.hu 

és strand.csopak.hu hirdetési díjaira vonatkozóan. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

193/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

felkéri a pénzügyi irodavezetőt, hogy a testületi ülésig készítsen javaslatot a csopak.hu 

és strand.csopak.hu hirdetési díjaira vonatkozóan. 
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19./ Foglalkozás-egészségügyi szolgáltatási szerződés megújítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Lejár a szerződés, ennek a meghosszabbítása lenne.  

Polgárné Borsos Mária pénzügyi irodavezető: Nem emelkedett hosszú évek óta és nem is 

fogják emelni, ezt írásban is jelezték. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Aki egyetért azzal, hogy fogadják el a Pelso-Med 

Egészségügyi és Szolgáltató Kft. szerződés tervezeteit, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

146/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a Pelso-Med Egészségügyi és 

Szolgáltató Kft. szerződés tervezeteit. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

194/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hogy fogadja el a Pelso-Med Egészségügyi és 

Szolgáltató Kft. szerződés tervezeteit. 

 

 

20./ Simon Róbert településrendezési kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Építési övezet üdülőből lakó övezetbe szeretné sorolni. 

Bujdosó Judit főépítész: Tavaly kezdeményezte a lakótömb átsorolását. Bizonyos 

üdülőterület részeken, ahol hasonlít a többihez, kérte, hogy kerüljön átsorolásra. Nagyobb 

terület volt. Az volt a célja, hogy két épület lehessen egy telken. A CSOK kedvezmény miatt 

kérte ügyvédje által, hogy különálló telkek lehessenek. Az a javaslat, hogy a következő 

rendezési terv módosításnál vizsgálják meg.  

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: 2017-ben a kérelmek felülvizsgálatakor tárgyalják, ez 

lenne a javaslat. Aki egyetért azzal, hogy Simon Róbert csopaki lakos megbízásából a Bősze-

Magyar Ügyvédi iroda ügyvédje, dr. Magyar Balázs kérelmére a csopaki 797/6, 797/1, 797/5, 

797/4, 797/2 helyrajzi számú ingatlanokra vonatkozó övezeti előírásra kért módosítását a 

településrendezési eszközök soron következő módosítása során tárgyalja, kéri, szavazzon. 
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A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

147/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Simon Róbert csopaki lakos megbízásából a 

Bősze-Magyar Ügyvédi iroda ügyvédje, dr. Magyar Balázs kérelmére a csopaki 797/6, 

797/1, 797/5, 797/4, 797/2 helyrajzi számú ingatlanokra vonatkozó övezeti előírásra 

kért módosítását a településrendezési eszközök soron következő módosítása során 

tárgyalja. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

195/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Simon Róbert csopaki lakos megbízásából a 

Bősze-Magyar Ügyvédi iroda ügyvédje, dr. Magyar Balázs kérelmére a csopaki 797/6, 

797/1, 797/5, 797/4, 797/2 helyrajzi számú ingatlanokra vonatkozó övezeti előírásra 

kért módosítását a településrendezési eszközök soron következő módosítása során 

tárgyalja. 

 

 

21./ Németh László jelzálogjog törlése iránti kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Ismerteti az előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1292/1 helyrajzi számon nyilvántartott 

(Hegyalja utca), kivett közút megnevezésű, 5511 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, 

Hegyalja u. 42. szám alatti, 1292/2 helyrajzi számú ingatlan előtti területrészének értékesítését 

elviekben támogassák és a közlekedési területként való megszüntetését a soron következő 

településrendezési terv felülvizsgálatában szerepeltessék abban az esetben, amennyiben 

kérelmező az értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalja, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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148/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonát 

képező csopaki 1292/1 helyrajzi számon nyilvántartott (Hegyalja utca), kivett közút 

megnevezésű, 5511 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Hegyalja u. 42. szám alatti, 

1292/2 helyrajzi számú ingatlan előtti területrészének értékesítését elviekben 

támogassa és a közlekedési területként való megszüntetését a soron következő 

településrendezési terv felülvizsgálatában szerepeltesse abban az esetben, amennyiben 

kérelmező az értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalja. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

196/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonát 

képező csopaki 1292/1 helyrajzi számon nyilvántartott (Hegyalja utca), kivett közút 

megnevezésű, 5511 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Hegyalja u. 42. szám alatti, 

1292/2 helyrajzi számú ingatlan előtti területrészének értékesítését elviekben 

támogassa és a közlekedési területként való megszüntetését a soron következő 

településrendezési terv felülvizsgálatában szerepeltesse abban az esetben, amennyiben 

kérelmező az értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalja. 

 

 

22./ Külterületi utak felújítási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Abban kell dönteni, hogy beadják vagy ne a pályázat 

keretében. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Társadalmi egyeztetésen volt, november 

közepétől várható. Utaknál szeretne indulni a célterületen, mert a tervezést meg kellene 

csinálni. Ez mind külterületi út és mind földút, szilárd burkolattal való ellátására lenne 

célszerű pályázni. 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Mekkora összeg lenne? 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Ez a tervezésből derülne ki.  

Egri Ernő településgondnok: A Falukertje utca kakukktojás, a többi utca esetében az esőzés 

jelent problémát és ebből adódóan mindig hordják vissza a murvát. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Amennyiben 

kihagyják a Falukertje utcát, úgy 1.000.000,- Ft +ÁFA lenne. 

Rezgő Erik Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: Véleménye 

szerint, ha a tervezési díj felét a lakók befizetik, akkor pályázzanak csak. 

Dr. Balogh Emil Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Régen nem volt pénz 

az útra, akkor lelocsolták. Járható út lenne, amit a Rezgő Erik javasolt. 
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Balanyi Sándor Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság külső tagja: Jó ötlet, hogy a 

felét befizetik a lakók, és csak az önkormányzati részt teszik bele. Ha megnyerik, még mindig 

visszamondhatják. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: 25%-os önrészt be tudják-e hajtani a lakosságtól, ez 

a kérdés. Elviekben támogassák a pályázatot és az alpolgármester hétfőn nyilatkozzon, be 

tudják-e ilyen konstrukcióba vonni az ott lakókat? 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Véleménye szerint a hétfői testületi ülésen döntsenek 

erről, a gépbeszerzést pedig támogassák. Aki egyetért azzal, hogy a vidéki térségek kisméretű 

infrastruktúrájának és alapvető szolgáltatásainak fejlesztése keretében a külterületi helyi 

közutak fejlesztésére és az önkormányzati utak kezeléséhez, állapotjavításához, 

karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerzésére kiírásra kerülő pályázat 2. 

célterületén (gépek beszerzése) vegyenek részt és az 1. célterület esetében (külterületi utak 

felújítása) akkor hozza meg döntését, ha a pályázat kiírásra kerül és a megvalósítására csak 

abban az esetben kerülhet sor, amennyiben az útépítéssel érintett ingatlantulajdonosok az 

önrész 50%-át kitevő költségek megfizetését vállalják, kéri, szavazzon. 

 

A bizottságok az alábbi javaslatot terjesztik a Képviselő-testület elé: 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

149/2016. (X. 19.) ÖK-PGE biz. számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a vidéki térségek kisméretű infrastruktúrájának 

és alapvető szolgáltatásainak fejlesztése keretében a külterületi helyi közutak 

fejlesztésére és az önkormányzati utak kezeléséhez, állapotjavításához, 

karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerzésére kiírásra kerülő pályázat 

2. célterületén (gépek beszerzése) vegyen részt. 

 

Az 1. célterület esetében (külterületi utak felújítása) akkor hozza meg döntését, ha a 

pályázat kiírásra kerül és a megvalósítására csak abban az esetben kerülhet sor, 

amennyiben az útépítéssel érintett ingatlantulajdonosok az önrész 50%-át kitevő 

költségek megfizetését vállalják. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

197/2016. (X. 19.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a vidéki térségek kisméretű infrastruktúrájának 

és alapvető szolgáltatásainak fejlesztése keretében a külterületi helyi közutak 

fejlesztésére és az önkormányzati utak kezeléséhez, állapotjavításához, 

karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerzésére kiírásra kerülő pályázat 

2. célterületén (gépek beszerzése) vegyen részt. 
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Az 1. célterület esetében (külterületi utak felújítása) akkor hozza meg döntését, ha a 

pályázat kiírásra kerül és a megvalósítására csak abban az esetben kerülhet sor, 

amennyiben az útépítéssel érintett ingatlantulajdonosok az önrész 50%-át kitevő 

költségek megfizetését vállalják. 

 

 

Simon Attiláné Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság elnöke, Településfejlesztési 

és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Megköszöni az ülésen való részvételt és a nyílt ülést 

17.05 órakor bezárja. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

  Simon Attiláné     Simon Attiláné 

Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság    Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

    Elnöke, levezető elnök     Bizottság tagja 

 

 

 

 

  Markó Péter Imre     Markó Péter Imre 

Pénzügyi, Gazdasági és Ellenőrző Bizottság      Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

   tagja      Bizottság tagja 

 

 

 

 

   Salamon Edina 

 jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 


